










Protokollsanteckning till dagordningens punkt 7.1 vilket innebär protokollets § 62 

7.1 Angående bussdepån vid Kruthusgatan GSK 2020-06-25 
Diskussionen kring förlängning av avtalet av depån Kruthusgatan med möjlighet till el laddning visar tydligt 
att viktiga samhällsfunktioner bör behållas av det offentliga. En central funktion som depå för el laddning 
ska inte riskera att antingen ge ett privat bolag konkurrensfördelar eller att Västtrafiks bussupphandling 
riskerar att gå till leverantör som inte kan tillhandahålla elbussar vilket äventyrar stadens och regionens 
klimatmål. Depån Kruthusgatan med möjlighet till elladdning av bussar är av vitalt intresse för att 

Göteborg stad ska kunna elektrifiera stadstrafiken och för Västra Götaland regionen ska kunna nå sina 
klimatmål. 

Vänsterpartiets ståndpunkt är att det är olämpligt att gå vidare med försäljning av GS Buss under rådande 

coronapandemi eftersom bolaget då riskerar att säljas till underpris. Det skulle medföra en förlust för 
skattebetalarna i Göteborg samtidigt som inflytandet över en samhällsviktig funktion minskar. I en tid när 
andra regioner återinför kollektivtrafik i egen regi för högre samhällsnytta borde beslutet om utförsäljning 
snarare omprövas. Västtrafik skulle ha kunnat direkttilldela upphandling av stadsbussar till ett GS Buss 
som kvarstår i GS Kollektivtrafik AB. 

Vänsterpartiet yrkade därför att VD för GS Kollektivtrafik skulle ges i uppdrag att i samarbete med 
Göteborg stad och Västtrafik inleda förhandlingar för att förlänga avtalet så att depå Kruthusgatan är 
tillgänglig för offentliga aktörer genom GS Buss eller Västtrafik. Om GS Buss iframtiden bjuds ut till 

försäljning är vår uppfattning att avtalet om depå Kruthusgatan inte ska inkluder.as. 
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